
 

 

  

 

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И СПОРТА  

 

 

П Р О Т О К О Л  № 46 

 
Днес, 25.05.2022 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, младежта   и  

спорта  към СОС . Заседанието беше открито от   г-жа Татяна Георгиева в 13.05 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 9 /девет/  общински 

съветници поради което заседанието може да бъде проведено.  

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложеният дневен ред не бяха направени предложения за изменения и допълнения. 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред, както следва: 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател за 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова - 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова Възд. 

11 Петко Димитров - 

  Общо гласували:  9 

  в т.ч.: 

                                  За        8 

                                Против - 

                               Въздържали се 1 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема новия дневния ред за заседанието на комисията. 

       

       Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 
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По т.І от Дневния ред:  

Доклад вх.№СОА21-ВК66-6501/26/19.05.22 г. относно одобряване на избрания 

кандидат Сдружение „Спортен клуб Витоша спорт 2015“ във връзка с проведен  

конкурс за учредяване на срочно и възмездно право на строеж върху недвижим имот- 

конкурс за учредяване на срочно и възмездно право на строеж върху недвижим имот- 

публична общинска собственост, актуван с АПОС № 9881/04.01.2018, представляващ 

УПИ-III- спортен комплекс, кв. 13 по РП на м. „Люлин 6 м.р.“, с площ от 14 695 кв. м. 

Т.Георгиева заяви, че комисията е била запозната с всички стъпки по процедурата за 

този имот. С конкурсната документация защитихме интересите на Общината. Ще има 

часове, в които училищата и детските градини ще могат да използват базата 

безвъзмездно. 

На заседанието присъства и Председателя на СОС г-н Георги Георгиев, който 

благодари на членовете на комисията за експедитивната работа след приемането на 

нова наредба за спортните обекти, която дава възможност за такова публично-частно 

партньорство. Ще се изгради спортно съоръжение, което след изтичане на срока ще 

остане собственост на Общината. Той подчерта, че няма да се вложи нито един лев от 

страна на Столична община за изграждането на такова модерно и функциониращо 

съоръжение. 

В.Калановски сподели, че реално офертата на Даниел Боримиров не е стигнала до 

него и той не е запознат с нея, въпреки, че е в тази комисия по обществените поръчки. 

Затова няма да вземе участие в гласуването. 

И.Пешев заяви, че са имали уверение от експертите в „Обществени поръчки“, че ще 

изпратят документацията, но то този момент нищо не е получено. Процедурата по 

отварянето на офертата беше по всички правила и норми. Смятам, че проекта е добър 

и това е начина за публично-частното партньорство. 

Я.Тодоранова зададе въпрос кое налага спешно да се гледа този доклад, а не се 

отложи и след като се запознаем с документацията и проекта да бъде гледан. 

Ц.Стоевски подчерта, че на всички членове на експертната комисия са изпратени 

документация и оферти, за да имат възможност да се запознаят. Той заяви, че всичко 

ще бъде сканирано и изпратено.  

М.Младенов – кмет на р-н Люлин сподели, че се чувства доволен, тъй като има 

реален инвеститор. От 2014 г. е провел редица срещи с Пл.Марков, Фондация 

“Бербатов“, волейболна асоциация, но нищо не се е случвало. 

 

На заседанието присъства и Председателя на Сдружение „Спортен клуб Витоша спорт 

2015“ – Даниел Боримиров, който сподели, че инвестицията ще надхвърли 2 милиона 

лв. и намеренията са му чисти и безкористни. Спортовете, които ще се практикуват в 

съоръжението ще са футбол и тенис на корт. Ще бъдат изградени 3 игрища за футбол 

и 3 за тенис на корт. Безплатните часове за ученици и граждани както са определени 

от Столична община, така ще се изпълняват от нас за  залите и игрищата. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 
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3 Иван  Пешев - зам. председател за 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова - 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски - 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова - 

11 Петко Димитров - 

  Общо гласували:  7 

  в т.ч.: 

                                  За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

По Доп.точка  от Дневния ред:  

 

Т.Георгиева запозна комисията с Доклад вх.№СОА22-ВК66-5245/23.05.2022 г. 

относно провеждане на процедура по учредяване на срочно и безвъзмездно право на 

строеж върху спортен обект – публична общинска собственост, с идентификатор 

68134.705.1557, актуван с Акт за публична общинска собственост № 1856/18.05.2022 г. 

Тя заяви, че списъка се разширява като се добавя обекта в Люлин, който беше 

обсъждан в т.1. Добавено е изграждане на зала в р-н Слатина. 

Г-н Г. Георгиев заяви, че това е пета порeд процедура, благодарение на новоприетата 

Наредба. В последствие комисията  ще одобри документацията. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател за 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова - 

6 Анна Стойкова за 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова за 

11 Петко Димитров - 

  Общо гласували:  9 

  в т.ч.: 
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                                 За 9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

По т.II от Дневния ред: 

 

Точката беше водена от Анатоли Илиев – зам.-председател на комисията.  

 

Т.Георгиева запозна комисията доклад вх.№СО21-ВК08-17994/38/19.05.22 г.    

относно приемане на актуализиран списък на спортни обекти, общинска собственост, 

предмет за управление и разпореждане за 2022 година. Тя заяви, че от списъка се 

изваждат два обекта, тъй като те не отговарят юридически на условията. Прибавят се 

няколко стадиона от Нови Искър, защото има инвеститорски интерес. Ще бъдат 

пуснати за обществени обсъждания по селата и призова, който има желание може да 

присъства на тях. Към този списък се прибавя и терена в Слатина. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател за 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова - 

6 Анна Стойкова за 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова за 

11 Петко Димитров - 

  Общо гласували:  9 

  в т.ч.: 

                                  За 9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

 

По т.III от Дневния ред:  

 

Т.Георгиева запозна комисията с доклад вх.№СОА22-ВК66-5056/19.05.22 г.       

относно утвърждаване на Годишен план на Програма ремонт на спортна 

инфраструктура за 2022 г. тя заяви, че са включени осем районни администрации на 

база изпратени заявки за ремонт, коректно попълнени КСС. Ще бъдат изградени и два 

малки спортни обекта в с.Лозен и с.Волуяк. 
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Н.Николов заяви, че комисията трябва да вземе някакво решение за фитнес 

площадката до ОКИ „Красно село“-кв. Хиподрума, която е премахната. Проблема е в 

районната администрация. 

Т.Георгиева предложи да се направи официално питане в зала от името на цялата 

комисия. 

Предложението беше прието единодушно. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател за 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова - 

6 Анна Стойкова за 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова за 

11 Петко Димитров - 

  Общо гласували:  9 

  в т.ч.: 

                                  За 9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието на комисията в 

13.45 ч. 

Протоколът е изготвен на 26.05.22 г. 

 

 

Експерт:  П            Председател:                 П 

/Д.Пунчева/              /Татяна Георгиева / 

 

 

 

                               Зам. предс.:                 П  

      /Анатоли Илиев/ 

 

 

 

                 Зам. предс.:               П  

                                                                                               /Иван Пешев/ 


